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MR vergadering  

Aanwezig: Mario, Anneke, Koen, Jeanette, Marja, Pien, Marie-Jose 

Afwezig:  

 

Actielijst  Einddatum Status  

 Notulen op site MJ ZSM Doorlopend  

  MJ Juni  Doorlopend 

 MR activiteiten in nieuwsbrief Jeanette  Juni  Doorlopend 

     

 jaarplan MJ februari nieuw 

     

     

 

 

 

 

 

Agenda: 
Goed gekeurd 
 
Notulen: 
Goed gekeurd 
 
Van de achterban/inkomende stukken:  
-Brief van ouder ivm zwemles: MT heeft het opgepakt.    
-Vanuit de GMR was er een uitnodiging voor een bijeenkomst voor alle MR leden, deze 
was vandaag.   
 
Mededelingen:  
Koen heeft afgelopen ouderavond als heel positief ervaren.  
Er hebben 29 ouders deelgenomen. Een online thema-avond is heel toegankelijk. 
Er wordt nog een suggestie gedaan om zo’n online thema-avond samen met LUX te 
organiseren. 
  
 
Actielijst: 
 
 
Uit de GMR:  
 
Armoede onder ouders: 
Er zijn veel ouders die de voedselbonnen aanvragen. Pien geeft de aanvragen door aan 
het Rode Kruis en het Rode Kruis bepaald of het toegewezen wordt. 
Wat zou Rafael kunnen betekenen voor deze ouders: 
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-Niet meer aan ouders vragen of ze eten meegeven bij feestelijke schoolmaaltijden. 
-Schoolfruit 
-Schoolsoep (groentjes) 
-Voorstel van het MT om geen schoolgeld meer te vragen. School kan dit structureel 
dragen. 
Dit kun je als school zelf bepalen. School kan ook een vrijwillig “open” bedrag vragen aan 
ouders.  
Er wordt aangegeven of het verstandig is om dit hele “systeem” weg te doen…. Het is een 
heel gebeuren om het weer in te voeren.   
 
Inspectie Rapport: 
Inspectie is heel tevreden. De conclusie van het rapport klinkt meer als “een goed” dan 
“een voldoende”. Helaas mag een goed niet meer gegeven worden. Er zijn een aantal 
verbeterpunten, het MT was zich hier al bewust van en gaat er mee aan de slag.   
 
 
Leerling Plekken op cluster 3 en 4 scholen in Utrecht: 
Er zijn te weinig plekken, dit probleem wordt steeds groter. Bij ons staan er 29 kinderen 
op de plaatsingslijst. Er stromen nu 17 kinderen uit. Er wordt druk gelobbyd voor meer 
plek.  Er is bijvoorbeeld een aanvraag gedaan voor een nieuwe school waar cluster 3 en 4 
en zorg samen komen in Leidsche Rijn. Scholen zien dit wel zitten, het  
Samenwerkingsverband heeft een andere visie. Zij willen meer inclusiviteit. Cluster 4 
krijgt maar geen uitbereiding. Plaatsingslijsten worden niet als leerlingen gezien (deze 
leerlingen tellen dus niet mee qua leerlingaantal). Het leraren tekort maakt dit alles nog 
moeilijker. Soms is er wel een lokaal maar geen leerkracht om de groep te draaien.  
Creatieve ideeën van Pien: kan Varia op groepsniveau. 
Dit probleem wordt nu niet meteen opgelost, maar het is goed om over na te denken. 
 

Wat verder ter tafel komt: 

-Nieuw OPP: Anneke zag een paar kleine foutjes/miste wat dingen en heeft daar feedback 
op gegeven. Koen en Mario hebben het nog niet ontvangen. 
-Open dag van Stip 

 
Rondvraag: 
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